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Aanleiding:
De intelligente lockdown van Nederland, opgelegd door de regering, om het Covid-19 
virus gecontroleerd te laten verspreiden heeft voor iedere inwoner van Nederland grote 
impact. De scholen zijn al weken gesloten, vele bedrijven moeten noodgedwongen 
ingrijpende aanpassingen doorvoeren of zelfs geheel gesloten blijven. Kortom, de 
inwoners van Nederland ondergaan de Coronacrisis in alle hevigheid. Financieel worden
bedrijven in Nederland, die hard geraakt worden door de crisis, ondersteund. Ondanks 
deze ondersteuning lijkt het niet te voorkomen dat bedrijven zullen omvallen. 
Er is hoop dat de maatregelen rondom de intelligente lockdown binnenkort versoepeld 
kunnen worden . We gaan, zoals de regering heeft aangegeven, binnenkort naar aan 
anderhalve meter maatschappij, waardoor de maatschappij langzaam weer op gang zal 
komen. De verwachting is dat deze anderhalve meter maatschappij een tijdelijk karakter 
zal hebben.
Voor onder andere horeca ondernemers in Westerveld zou dat kunnen betekenen dat de 
terrassen binnenkort weer open kunnen, mits ze de anderhalve meter afstand in acht 
nemen.  In de praktijk komt dat er waarschijnlijk op neer dat een horeca bedrijf maar 
1/3e van de terrasruimte effectief kan gebruiken voor het uitbaten van het bedrijf. Dit zal 
een doekje voor het bloeden zijn, maar waarschijnlijk niet voldoende om van gezonde 
bedrijfsvoering te kunnen spreken.

Bovenstaande ter kennisgeving aannemende heeft de fractie van Duurzaam Sterk 
Westerveld de volgende vragen aan het college.



1:
Is het college het met de fractie van Duurzaam Sterk Westerveld eens dat horeca 
bedrijven met een anderhalve meter maatschappij nog steeds beperkt worden in de 
bedrijfsvoering?

2:
Is het college bereid mee te denken in oplossingen om de bedrijfsvoering voor de horeca
ondernemers waar mogelijk met verruiming van regels tijdens de Coronacrisis tegemoet 
te komen?

3:
Is het college bereid om horeca ondernemers de ruimte te geven om de terrasfunctie uit 
te breiden tot het maximum aantal tafels van voor de Coronacrisis op gemeentegrond 
vlak bij de horeca ondernemer. Mits de veiligheid niet in het gedrang komt?

4:
Is het college bereid om horecaondernemers de ruimte te geven om de terrasfunctie uit te
breiden tot het maximum aantal tafels van voor de Coronacrisis bij aanliggende 
particulieren en/of bedrijven toe te staan (mits de particulieren en/of bedrijven daarmee 
akkoord gaan) ook al is dat bestemmingsplantechnisch niet toegestaan. Mits de 
veiligheid niet in het gedrang komt?
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